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засідання циклової комісії агромеханічних та землевпорядних дисциплін
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ВІДОКРЕМЛЕНИЙ СТРУКТУРНИЙ ПІДРОЗДІЛ «КІЦМАНСЬКИЙ ФАХОВИЙ
КОЛЕДЖ

ЗАКЛАДУ ВИЩОЇ ОСВІТИ «ПОДІЛЬСЬКИЙ ДЕРЖАВНИЙ УНІВЕРСИТЕТ»

Присутні: АнтощукГ.О., Булега Ю.М., Гуцуляк В.Є., Друцул Т.І., Козій Г.В.,
Курилюк Н.В., Петракович В.Ю., Руснак Н.Т., Руснак В.Є., Семенюк 
В.О.

Відсутні: Антощук Т.І.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
І .Розгляд плану написання методичних доповідей

Ганна АНТОЩУК, члени комісії
2. Розгляд та обговорення плану проведення декади агромеханічних та землевпорядних 
дисциплін

Ганна АНТОЩУК, члени комісії
3. Розгляд та обговорення методичних рекомендацій щодо виконання курсових робіт

Ганна АНТОЩУК, члени комісії
4. Розгляд навчально-методичних матеріалів для використання в освітньому процесі

Ганна АНТОЩУК, члени комісії 
5.Закріплення за здобувачами освіти освітньо-професійної програми «Геодезія та 
землеустрій» тем курсових робіт

Ганна АНТОЩУК, члени комісії
6. Про підготовку до атестації педагогічних працівників в 2024-2025 навчальному році

Ганна АНТОЩУК, члени комісії
7. Про підготовку до участі у конкурсі «Педагогічний ОСКАР -  2025» при НМЦ ВФПО

Ганна АНТОЩУК, члени комісії
8. Про наповнення електронного контенту віртуального освітнього середовища для 
фахових молодших бакалаврів спеціальностей «Агрономія», «Геодезія та землеустрій», 
на сайті коледжу

Ганна АНТОЩУК, члени комісії
9. Обговорення плану заходів щодо оновлення матеріально-технічної бази з метою 
розвитку освітньо-професійних програм

Ганна АНТОЩУК, члени комісії

І.СЛУХАЛИ: членів циклової комісії, котрі узгодили теми методичних доповідей для 
озвучення та обговорення на засіданнях циклової комісії;
- Ганна АНТОЩУК, голову циклової комісії, котра сказала, що у відповідності із 
заявленими темами складено план написання методичних доповідей викладачами 
циклової комісії. Протягом року, на кожному засіданні циклової комісії, буде 
обговорюватися декілька тем. Запропонувала терміни виступів з методичними 
доповідями.
ВИРІШИЛИ:



1) інформацію Ганна АНТОЩУК, прийняти до відома;
2) викладачам працювати над методичними доповідями.

2.СЛУХАЛИ: Ганна АНТОЩУК, голову циклової комісії, котра запропонувала 
провести декаду циклової комісії у II семестрі, терміни проведення декади 
агромеханічних та землевпорядних дисциплін з 07.04.2025. по 20.04.2025. Назвали ряд 
заходів для проведення декади, що запропонували викладачі.
ВИРІШИЛИ:

1) план декади агромеханічних та землевпорядних дисциплін 
дисциплін схвалити;
2) подати на затвердження заступниці директора з навчальної роботи.

3. СЛУХАЛИ: - Ганна АНТОЩУК, голову циклової комісії, котра запропонувала 
обговорити методичні рекомендації щодо виконання курсових робіт, особливості 
підбору матеріалів для курсових робіт в умовах сьогодення.
-керівників курсових робіт: Козій ГВ та Козій ОВ, котрі говорили про необхідність, в 
зв'язку з воєнним станом, дозволу на використання даних одного господарства для 
написання курсової роботи декількома здобувачами освіти 
ВИРІШИЛИ:

1) дозволити використання даних одного господарства для написання 
курсової роботи декількома здобувачами освіти
2) методичні рекомендації для написання курсових робіт використовувати 
у роботі.

4. .СЛУХАЛИ: членів циклової комісії, котрі представили навчально-методичні 
матеріали, створені відповідно до навчальних планів на 2024-2025н.р..
- Ганну АНТОЩУК, голову циклової комісії, котра сказала, що були внесені зміни у 
навчальні програми та робочі програми навчальних дисциплін, відповідно, змінилася 
кількість лекцій та практичних занять, їх наповненість матеріалами. Більшість 
викладачів поповнила навчально-методичні матеріали тестами у Google формі, 
і птеракти вн и м и вп равам и.
ВИРІШИЛИ:

І) Схвалити навчально-методичні матеріали для використання в 
освітньому процесі.

5. СЛУХАЛИ: керівників курсових робіт, котрі сказали про закріплення за здобувачами 
освіти ОПП «Геодезія та землеустрій» тем курсових робіт. Викладачі повідомили, що 
геми курсових робіт зацікавили здобувачів освіти, вони виявили бажання працювати 
над певними темами.
ВИРІШИЛИ:

1) Схвалити і затвердити теми та прізвища здобувачів освіти.

6. СЛУХАЛИ: Ганну АНТОЩУК, голову циклової комісії, котра сказала, що у 2025році 
будуть атестуватися Булега Ю.М., Гуцуляк В.С., Козій Г.В., Петракович В.Ю.. Руснак 
В.С. Для успішної атестації у 2026 році треба подбати про підвищення кваліфікації у 
2025році і активно працювати усім викладачам.
ВИРІШИЛИ:

1). Інформацію голови циклової комісії про атестацію викладачів 
прийняти до відома.



7. СЛУХАЛИ: Ганну АНТОЩУК, голову циклової комісії, котра говорила про 
напрацювання викладачами матеріалів для участі у конкурсі «Педагогічний Оскар 
2025». Це електронні посібники, візуальний супровід занять, поза аудиторна робота, 
інтерактивні вправи.
ВИРІШИЛИ:

1).схвалити напрацювання викладачів та затвердити матеріали для 
участі у конкурсі.

8. СЛУХАЛИ: Ганну АНТОЩУК, голову циклової комісії, котра сказала, що НМК 
створюються викладачами у електронному вигляді та розташовані на сайті коледжу, 
висвітлюючи основи процесу вивчення освітніх компонентів. У складі НМК: навчальна 
програма дисципліни, робоча програма навчальної дисципліни, лекційні, практичні, 
семінарські заняття, залікові чи екзаменаційні питання, рекомендовані літературні 
джерела, самостійна робота здобувачів освіти, ККР та методичні рекомендації для 
виконання курсових робіт. Наповнення електронного контенту віртуального освітнього 
середовища навчально-методичними комплексами відбувається вчасно, на початку 
кожного навчального семестру.
ВИРІШИЛИ:

1) роботу викладачів щодо наповнення електронного контенту 
віртуального освітнього середовища навчально-методичними 
комплексами вважати задовільною.

9. СЛУХАЛИ: Ганну АНТОЩУК, голову циклової комісії, котра сказала, що у план 
заходів для оновлення матеріально-технічної бази у відповідності до освітньо- 
професійних програм потрібно включити додаткове придбання комп’ютерної техніки 
та оновлення програмного забезпечення, що дозволяє вивчення автоматизації 
сільськогосподарських та землевпорядних робіт.
ВИРІШИЛИ:

1)звернутися до адміністрації коледжу з пропозицією придбання 
комп’ютерної техніки та оновлення програмного забезпечення, що 
дозволяє вивчення автоматизації автоматизації сільськогосподарських 
та землевпорядних робіт.

олова циклової комісі Ганна АНТОЩУК

Секретар циклової комісії Валентина ПЕТРАКОВИЧ


